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Abstract (en)
The shelf has a shelf base (2) formed from grid bars (3) and a stiffening profile bar (4). A console (1) comprises recesses e.g. front recess (5),
middle recess (6) and rear recess (7), for accommodating the profile bar. The front recess and the rear recess of a console are formed such that a
latching tab of the stiffening profile is provided in the console. The front recess, the middle recess and the rear recess include bevels. Width of each
recess is wider than thickness of each profile bar. A safety catch device comprises an undercut part and a web.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verkaufsregal mit Säulen, Konsolen und Regalböden, wobei jeder Regalboden (2) aus Gitterstäben (3) und
Versteifungsprofilleisten (4) gebildet ist, und wobei ferner jede Konsole (1) Aussparungen (5, 6, 7) zur Aufnahme der Versteifungsprofilleiste (4)
aufweist. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, dass jede vordere Aussparung (5) und jede hintere Aussparung (7) einer Konsole (1) derart
ausgebildet sind, dass eine Verrasterung der Versteifungsprofilleiste (4) in der Konsole (1) gegeben ist.
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